

國立高雄科技大學學生修讀國外線上平臺課程補助試行要點

National Kaohsiung University of Science and Technology

Pilot Regulations Governing Subsidies for Students

Taking Foreign Online Courses

111 年 6 月 13 日 111 年度第五次高教深耕管考會議通過

Passed by the 5th Higher Education Sprout Project Evaluation Meeting on June 13, 2022

- 一、國立高雄科技大學（以下簡稱本校）為培養學生線上自主學習能力，鼓勵學生修讀國外線上平臺課程，特訂定本校學生修讀國外線上平臺課程補助試行要點（以下簡稱本要點）。

Article 1

These Pilot Regulations Governing Subsidies for Students Taking Foreign Online Courses (hereinafter referred to as “these Regulations”) are adopted by National Kaohsiung University of Science and Technology (hereinafter referred to as “the University”) to help students develop self-learning skills and encourage them to take foreign online courses.

- 二、本要點補助之國外線上平臺課程，係指學生可自行安排時間於網際網路修習國外知名大學於國外線上平臺(Coursera、edX、FutureLearn、Udacity)所開設之線上課程。

Article 2

The online courses subsidized under these Regulations refer to those offered by foreign universities on platforms such as Coursera, edX, FutureLearn, Udacity, etc., to which students can independently enroll.

- 三、本要點適用對象為本校在學學生，於規定時間內，修讀認可之國外線上平臺課程通過，取得修課通過證明者。

符合前項資格者，應於公告受理申請時程內，至指定之線上表單上傳修課通過證明及付費證明等相關文件提出申請。

Article 3

3.1 These Regulations apply to current students at the University who complete and pass foreign online courses within the required timeline.

3.2 Students who fulfill the requirements in the preceding paragraph may apply for subsidies by uploading proof of course completion and payment through specified online forms within the timeline as announced.

四、本要點補助項目為課程報名費用或取得修課通過證明費用，每門課程補助上限新臺幣2,000元，每人每年至多補助2門課程。

前項補助之名額，每年度以補助100課次為原則，教務處得視年度經費狀況，調整補助額度與名額。

Article 4

4.1 A subsidy of up to NT\$2,000 per course is available to cover the costs for enrolling in and obtaining certificates for online courses, and students may apply for a maximum of two courses annually.

4.2 The Office of Academic Affairs shall decide on the number of subsidies allocated for the preceding paragraph, which is typically 100 courses per year, and shall readjust the subsidized amount and number of courses as per the annual budget.

五、國外線上平臺課程之學分抵免事宜，應依本校學生學分抵免要點辦理。

Article 5

Matters regarding credit transfer for foreign online courses shall be handled in accordance with the Regulations Governing Credit Transfers and Course Waivers for Students.

六、本要點補助所需經費由教育部相關計畫經費項下支應。

Article 6

Subsidies under these Regulations shall be allocated from the budgets for relevant projects under the Ministry of Education.

七、本要點如有未盡事宜，依本校相關規定辦理。

Article 7

Matters not mentioned herein shall be handled in accordance with relevant regulations of the University.

八、本要點自111年6月26日起試行2年。

本要點經高教深耕管考會議通過，陳請校長核定後公告實施；修正時亦同。

Article 8

- 8.1 These Regulations will be in force for a trial period of two years, starting from June 26, 2022.
- 8.2 These Regulations shall be passed by the Higher Education Sprout Project Evaluation Meeting and shall take force upon approval by the President. The same procedure shall apply when these Regulations are amended.